



Sugar Skulls | Calaveras de Azúcar

Day of the Dead, or Día de Muertos in Spanish, is a holiday that serves as a way to pay tribute to and remember our deceased loved ones and ancestors. This tradition is rooted in the native Mexican belief that life on earth is a preparation for the next world and of the importance of maintaining a strong relationship with the dead.

El Día de Muertos es un momento para honrar y recordar a nuestros familiares y antepasados fallecidos. Esta celebración tiene sus raíces en la creencia indígena mexicana, de que la vida en la tierra es la antesala para una vida después de la muerte, y la importancia de mantener una estrecha relación con los difuntos.

Sugar skulls, known as calaveras de azúcar, are a significant part of Mexico's Day of the Dead celebration. These skulls, made of sugar, are available in various sizes and decorated with bright colors, metallic paper, and sequins. Typically, a piece of paper with the name of the person remembered or honored is attached to the forehead of the skull. Sugar skulls are offered as a tribute to deceased loved ones and are also given as gifts to the living as a symbol of our mortality.

Las calaveras de azúcar son una parte importante de la celebración del Día de Muertos en México. Estas calaveras están disponibles en varios tamaños y decoradas con colores vivos, papel metálico y lentejuelas. En la frente del cráneo se coloca una tira de papel con el nombre de la persona recordada y honrada. Las calaveras de azúcar se ofrecen a los seres queridos fallecidos y también se regalan a los vivos como símbolo de nuestra mortalidad.

Instructions:

Print page 2 on white cardstock, cut on the dotted line, and fold in half with the skull facing outward.

Instrucciones:

Imprime la página 2 en cartulina blanca, córtala por la línea de puntos y dóblela por la mitad con la calavera hacia afuera.



f X @MexCulture



